



提取實物股票申請表
Physical Script(s) Withdrawal Application Form

請填妥以下表格，簽署後電郵至 cs@fortune3369.com.hk 或傳真至 (852) 3189 2155
 Please complete the form with signature and return it by email to cs@fortune3369.com.hk or fax to (852) 3189 2155

賬戶名稱 Account Name		賬戶號碼 Account No.	
----------------------	--	---------------------	--

本人/吾等欲從上述帳戶提取以下之股票現貨：
 I/We request to deposit the physical script(s) of the following stock(s) to the captioned account:

Stock Code 股票代號	Stock Name 股票名稱	Quantity of Shares 股票數量	Certificate No. (Official Use) 股票號碼 (內部用)

本人/吾等特此同意：
 I/We hereby agree and accept:

- The cost of physical scrip withdrawal is HK\$5 per board lot or odd lot. Minimum charge per stock is HK\$100.
 提取實物股票費用每手 HK\$5.00 (不足一手亦當一手計算)。每隻股票最低收費 HK\$100。
- To show a valid identity certificate or ID card for stock withdrawal upon pick up. Authorization letter and ID copy will be provided if the physical stocks will be picked up by a third person appointed by me/us.
 客戶提取實物股票時必須出示有效的身份證明文件。如經由第三者代領，將出示有效代領授權書及身份證副本。
- Instruction that send to Fortune after 12:00 noon will only be processed on the next business day. Physical scrips listed above could only be sold after CCASS has confirmed the validity of the certificates
 中午 12 點以後收到的指示將會於下個工作日才執行。表格上的股票只有在中央結算確認有效性後才能沽售。

客戶簽署 Client's Signature 日期 Date	簽署確認收到上述股票 Confirm the receipt of shares certificates listed above 領取人性名: Name of collector: 日期 Date
--	---

內部審批用 FOR OFFICIAL USE ONLY			
核對簽名 Signature Verified	輸入 Input	從交易所領取日期 Script Collection Date	RO 批核 Approved by RO